
 
 
Protokoll styrelsemöte 2021-01-27 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindbladh, Johan Westman, Anne-Maria Örneholm-Hägglund, 
Katarina Pahlin, Bengt Göran Broström (Seniorkommittén), Lars Henriksson (Tävlingskommittén), 
Sandra Wängelin (Damkommittén), Marianne Spegel (Klubbkommittén) 
 
§1 Mötets öppnande 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.  
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information 

- Vattenhindren på hål 1, 4, 15 och 17 har grävts ur. Detta kommer att generera mer vatten 
och bättre dränering.  

- Totalt 22 sprinklers har bytts ut.  
- Två nya maskiner har beställts.  
- Nät runt rangen kommer att färdigställas inom ca 3 veckor. 
- Avståndsskyltar har beställts, kommer att levereras inom 3 veckor.  
- Nya mattor till rangen har beställts. 
- Kontrakt som innebär utbyte med Täby GK har signerats i veckan. 
- Sigtuna har avbrutit samarbetet med oss. Fullvärdiga medlemmar har fortfarande 50 % 

rabatt en dag i veckan. Vilken dag som helst fungerar.  
- Finansiering för 6 padelbanor (inomhus) är nästan klar. Förhoppningsvis kan det bli byggstart 

i april, med färdigställande i oktober.  
- Vi har ett nytt kassa- och bokningssystem via Boxnet. Detta bör innebära snabbade 

incheckning i receptionen.  
- Vid rundvandring på banan konstateras att greenerna ser fantastiska ut, med mycket lite 

skador. Vi siktar på att öppna i mars, under förutsättning att det inte blir så mycket mer snö 
eller is. Dräneringen på banan är mycket bra.  

- Liisi och Mia planerar att öppna restaurangen fr o m 1 mars.  
 

§ 4 Genomgång av ekonomi 
Förslag till budget presenteras.  
 
Antalet medlemmar vi får betalt för minskar, till följd av många nya medlemskap. Frågan ska tas upp 
till diskussion med G4G. 
 
§ 5 Status hemsida 
Utbildning av hur man administrerar hemsidan planeras till när corona-läget blir lite bättre.  
 
Information på Damkommitténs hemsida behöver uppdateras. Damkommittén får en manual och 
försöker ändra själva. Vid behov kontaktas Johan.  



 
Förslag att vi ska genomföra en medlemsundersökning, liknande den som gjordes förra året. 
Kommittéerna funderar på vad de vill tas upp i undersökningen, och mailar förslag till Cecilia senast 
onsdag 3/2. Cecilia och Johan planerar sedan undersökningen.  
 
§ 6 Information kommittéer 
Klubbkommittén: Arbetar på som vanligt. De funderar på att förnya ÄMMA och Nationalslaget, och 
vill gärna ha input angående detta.  
 
Angående vårstäddagen behöver vi ta hänsyn till restriktioner och rekommendationer, och beslut om 
datum kan inte fattas i dagsläget. Om/när det blir aktuellt med städdagen pratar Marianne med Neil 
och Bosse Wahlman.  
 
Seniorkommittén: Man har ställt in de flesta av vinteraktiviteterna, men fortsätter med de 
uppskattade promenaderna.  
 
Planering inför säsongen är påbörjad. 
 
Fråga om orange tee är lyft bland damer 70+. Seniorkommittén får i uppdrag att ta fram ett förslag 
som återkopplas till Cecilia och sedan presenteras för Neil. 
 
Damkommittén: Inget nytt att rapportera. 
 
Tävlingskommittén: Planerar att utgå ifrån förra årets tävlingskalender. Förslag på eventuella 
tävlingar mailas till Lars senast 15/2. Förra årets tävlingskalender finns på hemsidan.  
 
Herrkommittén: I ett medskick meddelas att inget nytt finns att rapportera.  
 
§ 7 GIT-behörighet 
45 personer har i dagsläget behörighet till vår GIT. En del av personerna är inte medlemmar längre. 
Alla kommittéer får i uppdrag att se över behovet av GIT-behörighet och återkoppla till Cecilia senast 
onsdag 3/2. Bedömning görs att bland styrelsemedlemmarna är det endast ordförande som behöver 
behörighet.  
 
§ 8 Övriga frågor 
Det är i dagsläget oklart när årsmötet kan hållas. Alla medlemmar har inte möjlighet till digitalt möte, 
och i mars kan det vara svårt med ett fysiskt möte. Cecilia undersöker hur vi kan göra, och 
återkommer när hon har ett besked.   
 
§ 9 Nästa möte och detta mötes avslutande 
Nästa styrelsemöte är 24/2-21, kl 18.30.   
 
Mötet avslutas.  
 
 
Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 


